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末世預言進階課程  Prophecy Course Level 3 

第九課：在末世時猶太人的保護：神所預備的特別庇護所 

Lesson 9: The protection of Jews at the end times: a special hiding place prepared by God 
 
課前預備 Lesson Preparation  

 
經文：啟 12:13-14, 賽 16:1-4, 41:17-20 

Passage: Rev 12:13-14, Isa 16:1-4, 41:17-20 
參考經文：啟 11:1-6, 賽 52:11-12 

Reference: Rev 11:1-6, Isa 52:11-12 
 

 
怎樣預備 How to study 

 
1. 研讀上述經文，嘗試了解關於上述各段經文的重點。不要放過任何你認為有趣或

不解的細節。寫下所有你發現的問題。 

 Study the above passages.  Try to figure out the main points concerning all the passages 
listed above.  Don’t let go any details you find interesting or confusing.  Write down all 
the questions you have. 

 
2. 閱讀並思想「一頁聖經研究」，看看它有否解答你寫下的問題。閱讀後，你可能

有更多的問題，也把它們寫下來。 

 Read the One Page Bible Summary and ponder on it.  See if it answers your questions 
written.  Write down any additional questions you have after your reading. 

 
3. 找出在下面「思考問題」的答案。若你認為有些問題太過困難，可以跳過不答。 

 Answer the Questions to Ponder below.  If you find some of them too difficult, you can 
skip them. 

 
4. 若你發現這段經文不易理解，或是下面的問題不容易回答，不要沮喪。這次的查

經比較艱深，有困難是很正常的。你可以把你的問題帶到課堂時詢問，你也可以

在課堂之前，以電郵詢問你的問題。 

 If you find that the passage/ questions are not easy, don’t feel frustrated.  You can ask 
your questions/ what you do not understanding during the lesson.  You can also ask 
your questions via email before the lesson if you wish. 
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思考問題 Questions to Ponder 

 
啟 Rev 12:13-16 

 
請閱讀啟示錄 11:1-6和啟示錄 12:13-16以及對應的一頁聖經研究。 

Please read Rev 11:1-6 and Rev 12:13-16 and the corresponding One Page passage. 
 
1. 在末世時，敵基督將會佔領聖殿，並將自己顯示為神（參考帖後 2:3-4）。根據啟

示錄 11:1-2，如何可將聖所外的院子（希臘文：naos）交給外邦，同時保護聖所和

在其中敬拜的人？（提示：可以參考以賽亞書 52:11-12。） 

 At the end times, the Antichrist will take over the Temple and displays himself as being 
God (cf. 2 Th 2: 3-4).  With reference to Rev 11:1-2, how could the court outside the 
sanctuary (Greek: naos) be given to the nations without losing the sanctuary and the 
people worship in it? (Hint: you may refer to Isa 52:11-12.) 

 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
2. 啟示錄 11:1-6中的事件將在何時發生？這些事件與啟示錄 12:13-16有什麼關係？

（在你的回答中，請解釋兩位見證人、144,000和啟示錄 12:13-16中的婦人之間有

甚麼關係。）When will the events in Rev 11:1-6 happen?  How are these events 

related to Rev 12:13-16? (Please relate the two witnesses, the 144,000 and the woman 
in Rev 12:13-16 in your answer.) 
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賽 Isa 16:1-4 

 
請閱讀以賽亞書 16:1-4和對應的一頁聖經研究。 

Please read Isa 16:1-4 and the corresponding One Page passage. 
 
3. 在以賽亞書 15章中，摩押正受到亞述敵人的攻擊。在 16:1-3中，上帝透過以賽亞

向摩押提議，他們應該攜帶貢品羊羔，逃到耶路撒冷並尋求庇護。然而，在 16:4

中，上帝突然要求摩押人容許「我的這被趕散的人」和他們同居。你認為為甚麼

會有這樣的轉變嗎？（提示：請注意第 5節中的事件所發生的時間。） 

 Isa 15 Moab was being attacked by their enemy, Assyria.  In 16:1-3 God proposed to 
Moab through Isaiah that they should bring a tribute lamb with them and flee to 
Jerusalem and request for shelter.  However, in 16:4 God suddenly asked the Moabites 
to allow “My outcasts” to stay with them.  Can you suggest why is there such a change? 
(Hint: please note the time at which the event in v5 will occur.) 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
4. 以賽亞書 16:1-4對 144,000的逃亡和躱藏有甚麼啟示? 

 What can Isaiah 16:1-4 tell you about the fleeing and hiding of the 144,000? 
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以賽亞書 Isa 41:17-20 

 
請閱讀以賽亞書 41:17-20。 

Please read Isa 41:17-20 
 
5. (a) What is the time when what Isa 41:8-16 describe happen?   Explain your answer. 
  以賽亞書 41:8-16所描述的事件會在甚麼時候發生? 請解釋你的答案。 

 
 
 
 
 
 
 
 (b) 這段經文中，上帝有甚麼應許? 

  What did God promise in this passage? 
 
 
 
 
 
 
 
 
6. 請把今次查考經文的內容加進以下的時間線上。 

 Incorporate what you have discovered in this Bible Study in the timeline below. 
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7. 今次查考預言，你對神和祂的計劃多了甚麼認識? 這對你今天的生活有甚麼影響? 

寫下兩個你在今次查經想到的應用。 

 What do you know more about God and His Plan in this study? How would this affect 
your life?  Write two applications of your Bible Study.  

 
  


